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	2024/25 Blended Learning Case Contest
Copyright Form 
2024/25年度 「混合式學習」教學個案比賽
版權表格


To: 	Jockey Club “Blended Learning” Project 
致：	賽馬會「混合式學習」計劃
We, the undersigned, being the authors and copyright holders of the blended learning case specified below (hereafter referred to as “Entry”), hereby declare that the Entry is our original work, *and does not contain copyrighted materials of other parties / with copyrighted materials of other parties listed on page 2 of this form.
我們 ( 下述簽署人 ) 為下列混合式學習個案 （「參賽個案」）之作者及版權持有人。我們特此聲明參賽個案為我們原創，*並未包含其他方之版權材料 / 當中包含本表格第二頁所例的其他方之版權材料。
	Title of Entry 
(same as application form)
參賽作品名稱(與報名表格相同)
	


We hereby transfer the copyright ownership of the Entry *(except the copyrighted materials of other parties listed on the second page of this form) to the Jockey Club “Blended Learning” Project perpetually. We shall retain the usage rights of the Entry for personal teaching, scholarly, and non-commercial purposes.  
我們特此將「參賽作品」的版權所有權 *(本表格第二頁所例的其他方之版權材料除外) 永久轉讓予賽馬會「混合式學習」計劃。我們將保留「參賽作品」的使用權，以供個人教學、學術研究及非商業用途。

	List of team members (full names in Chinese or English)  and their signatures (handwritten or electronic)
團隊隊員名單 (中文或英文全名) 及隊員簽署 (手寫或電子)
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	2
	

	3
	


	Name姓名
	
	Name姓名
	
	Name姓名
	

	4
	

	5
	

	DD/MM/YYYY

	Name姓名
	
	Name姓名
	
	Date
日期 





Jockey Club “Blended Learning” Project 2024/25 Blended Learning Case Contest - Copyright Form
賽馬會「混合式學習」計劃2024/25年度 「混合式學習」教學個案比賽 – 版權表格

Copyrighted materials of other parties
其他方之版權材料
	Title of Entry 
(same as application form)
參賽作品名稱(與報名表格相同)
	



	Material title / 材料名稱
	Source / 出處 
(URL / Title and publisher) (網址 / 出處名稱及出版者)

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	



* Delete as necessary / 請將不適用者刪去
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